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Lp. Zgłaszający   wniosek i 

data zgłoszenia 
Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 

realizację 
    Sposób wykonania 

 1 2 3 4 
1.  Przewodniczący Rady 

Osiedla „Łazek” 
4.10.2006r. 

 

Kiedy zostanie odpowiednio oznakowane 
przejście dla pieszych na ulicy Stacha Konwy przy  
przystanku MZK obok RDP? 

Wydział Inwestycji i Dróg Przejście dla  pieszych oznakowane jest znakami poziomymi biało-czerwonymi 
oraz znakami pionowymi D-6 umieszczonych na seledynowych tłach 
wykonanych z  folii  pryzmatycznej  III generacji odblaskowości. 
Wybudowanie sygnalizacji świetlnej przyciskowej na przejściu dla pieszych ze 
względu  na bliską lokalizację skrzyŜowania ulic : Stacha Konwy – 
Padlewskiego – ks Brzóski wymaga objęcia opracowaniem projektowym 
całego skrzyŜowania oraz przebudową skrzyŜowania. W planie budŜetowym 
bieŜącego roku ( 2007 ) planowane jest rozpoczęcie prac projektowych 
przebudowy ulicy Stacha Konwy – ciągu drogi krajowej Nr 53 

2.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek” 

4.10.2006r. 
 

Kiedy będzie wykonane oświetlenie ulicy Ordona 
(4 latarnie)? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Dokumentacja techniczna tego oświetlenia została wykonana w grudniu 2006 r. 
Obecnie przygotowywane  jest pozwolenie na budowę tego oświetlenia .Po 
uzyskaniu niezbędnych dokumentów zostanie ogłoszony przetarg 
nieograniczony celem wyłonienia wykonawcy. 

3.  Radny Rady Miasta 
Stanisław Gąska 

 

Nadsypać pobocze na przystanku MZK, na ul. 
Sierakowskiego w kierunku Białobieli. W obecnej 
chwili pobocze to jest bardzo wąskie, grozi 
upadkiem ze zbocza osób starszych i matek z 
dziećmi w wózkach, szczególnie w okresie 
zimowym. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przystanek w ulicy Sierakowskiego wymaga budowy docelowej zatoki łącznie 
z peronem. W br. plan remontów bieŜących oraz realizacji inwestycji , nie 
przewiduje realizacji. 

4.  Radny Rady Miasta 
Stanisław Gąska 

 

Podnieść (przełoŜyć) chodnik biegnący przez 
skwerek od ul. Mostowej do ul. 
Leszczyńskiego na długości 20 m do 
przejścia dla pieszych, gdyŜ w okresie 
większych deszczów i roztopów zimowych 
stoi woda. 

Wydział Inwestycji i Dróg Prace te zostaną wykonane wczesną wiosną przy sprzyjających warunkach 
pogodowych w ramach bieŜącego utrzymania. 

5.  Radny Rady Miasta 
Stanisław Gąska 

 

Oznakować główne ulice strzałkami z  nazwami 
ulic  na skrzyŜowaniach, aby dojeŜdŜający 
wiedzieli jaka jest nazwa ulicy, w którą będziemy 
skręcać np. z ul. Traugutta w ul. Witosa. 

Wydział Inwestycji i Dróg Sprawa zostanie rozpatrzona z uwzględnieniem nakładów finansowych nie 
tylko skrzyŜowania ul. Traugutta z ul. Witosa ale takŜe innych głównych 
skrzyŜowań w ramach opracowania kompleksowego systemu informacji 
miejskiej..  

6.  Radny Rady Miasta 
Stanisław Gąska 

Zamontować tablicę ogłoszeń na ul. Padlewskiego, 
poniewaŜ została wyrwana z betonu. Postawić 
nowa tablicę ogłoszeń na ul. Stacha Konwy od 
strony RDP przy przystanku MZK. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Zamontowanie wyrwanej tablicy ogłoszeń na ul. Padlewskiego zostało 
przekazane do realizacji Zakładowi Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia, natomiast na ul. Stach Konwy jest postawiony słup ogłoszeniowy, 
co zabezpiecza potrzeby ogłoszeniowe na tej ulicy. 
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Lp. Numer Uchwały Treść uchwały Odpowiedzialny za 
realizację 

Przebieg realizacji uchwały 
 

1 2 3 5 4 
1.  537/LXII/2006  

5 października 2006r. 
W sprawie utworzenia Ośrodka 
Interwencji Kryzysowej w Ostrołęce 
oraz nadania Statutu. 

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Z dniem 7.11.2006r. utworzono Ośrodek Interwencji Kryzysowej w 
Ostrołęce – jednostkę organizacyjną pomocy społecznej. Do 
6.11.2006r. Ośrodek ten funkcjonował w strukturze MOPR. 

2.  538/LXII/2006  
5 października 2006r. 

W sprawie organizacji oraz 
szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w Ośrodku 
Interwencji Kryzysowej w 
Ostrołęce. 

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Uchwała określiła szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za 
pobyt w Ośrodku Interwencji Kryzysowej w Ostrołęce. Umieszczenie 
osób na pobyt czasowy (do 3 miesięcy) i ustalenie odpłatności za 
świadczenie usługi następuje w drodze decyzji administracyjnej przez 
kierownika ośrodka.  

3.  539/LXII/2006  
5 października 2006r. 

W sprawie zaliczenia niektórych ulic 
na terenie miasta Ostrołęki do 
kategorii dróg gminnych. 

Wydział Inwestycji i Dróg Zgodnie z uchwałą do kategorii dróg gminnych zaliczono następujące 
ulice: Fabryczna, Wiaduktowa, Chemiczna, Generała Henryka 
Dąbrowskiego, Stanisława Maczka, Władysława Andersa, Stefana 
Chomicza oraz Henryka Syski. 

4.  540/LXII/2006  
5 października  

W sprawie Deklaracji Poparcia 
Projektu Sieciowego „Zielony Szlak 
Rowerowy Mazowsza”. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Uchwała określa stanowisko poparcia Projektu Sieciowego „Zielony 
Szlak Rowerowy Mazowsza” wpisującego się w międzynarodowe 
szlaki rowerowe EUROVECO i GREENWAYS. 

5.  541/LXII/2006  
5 października 2006r. 

W sprawie wyraŜenia stanowiska 
poprowadzenia przez Ostrołękę 
międzynarodowej trasy Via- Baltica. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Uchwała określa stanowisko w sprawie przebiegu trasy Via Baltica w 
pobliŜu Ostrołęki jako czynnika tworzącego warunki do 
dynamicznego wzrostu i wykluczenia wariantu białostockiego.  

6.  542/LXII/2006  
5 października 2006r. 

W sprawie zatwierdzenia wzoru 
insygniów Przewodniczącego Rady 
Miasta. 

Kancelaria Rady Miasta. Wzór insygniów został zatwierdzony przez Radę Miasta 

7.  543/LXIII/2006 
26 października 2006r. 

W sprawie zmian w budŜecie miasta 
Ostrołęki na 2006r. 

Wydział Finansów, 
BudŜetu, Podatków i 

Opłat 

Zmiany do budŜetu miasta zostały wprowadzone zgodnie z uchwałą. 

8.  544/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie ustalenia stawek opłat za 
korzystanie z Cmentarza Miejskiego. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Uchwałę przekazano do zarządzającego cmentarzem, celem jej 
realizacji. 

9.  545/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie zwolnienia z obowiązku 
zbycia nieruchomości lokalowej  
połoŜonej przy ul. I AWP 40 w 
drodze przetargu. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

W trakcie realizacji.  
PKPS wystąpił do Prezydenta Miasta, w ślad za podjętą uchwałą o 
udzielenie bonifikaty od ceny określonej w operacie szacunkowym. 
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10.  546/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

Zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Uchwała określa zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz wysokość środków PFRON na ich realizację w 
Powiecie , Mieście Ostrołęce w 2006r.  

11.  547/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie przyznania odznaki „Za 
zasługi dla Miasta Ostrołęki” 
Ochotniczej StraŜy PoŜarnej. 

Kancelaria Rady Miasta Na LXIII Sesji Rady Miasta przyznano odznakę „Za zasługi dla 
Miasta Ostrołęki” Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Ostrołęce. 

12.  548/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie przyznania odznaki „Za 
zasługi dla Miasta Ostrołęki” 
Zespołowi Elektrowni Ostrołęka 
S.A. 

Kancelaria Rady Miasta Na LXIII Sesji Rady Miasta przyznano odznakę „Za zasługi dla 
Miasta Ostrołęki” Zespołowi Elektrowni Ostrołęka S.A. 

13.  549/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie ustalenia nazwy skweru 
im doktora Czesława Szczypka. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Zgodnie z uchwałą nadano nazwę skweru im. doktora Czesława 
Szczypka przy ul. Bielik i Makarowej. 

14.  550/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

Zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładów 
budŜetowych w 2006r.  

Wydział Finansów, 
BudŜetu, Podatków i 

Opłat 

Ustalono stawki dotacji przedmiotowych dla zakładów budŜetowych 
w 2006r. 

15.  551/LXIII/2006  
26 października 2006r. 

W sprawie upowaŜnienia Prezydenta 
Miasta Ostrołęki do zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego.  

Wydział Finansów, 
BudŜetu, Podatków i 

Opłat 

UpowaŜniono Prezydenta Miasta do zaciągnięcia zobowiązania 
wekslowego 

Kadencja Rady Miasta 2006-2010 
16.  1/I/2006  

27 listopada 2006r. 
W sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miasta 
Ostrołęki 

Kancelaria Rady Miasta Na Przewodniczącego Rady Miasta wybrano Pana Krzysztofa 
Majkowskiego.  

17.  2/I/2006  
27 listopada 2006r. 

W sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 
Ostrołęki 

Kancelaria Rady Miasta Na Wiceprzewodniczących Rady Miasta wybrano Pana Rafała 
Dymerskiego i Pana Andrzeja Kanię. 

18.  3/I/2006  
27  listopada 2006r.  

W sprawie powołania komisji 
doraźnej Rady Miasta Ostrołęki ds. 
opracowania projektu uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rady 
Miasta Ostrołęki. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję doraźną Rady Miasta w składzie:  W. Domański, 
A. Kania. S. Kot, A. Kurpiewski, K. Majkowski, I. Nosek, M, 
Prusaczyk, M. Rochowicz, R. Sidorzak, W. Zarzycki. 

19.  4/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie ustalenia wynagrodzenia 
dla Prezydenta Miasta Ostrołęki. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Rada Miasta na Sesji w dniu  4 grudnia ustaliła wynagrodzenie dla 
Prezydenta Miasta Ostrołęki. 
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20.  5/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie określenia liczby 
członków i składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Ostrołęki. 

Kancelaria Rady Miasta Określono liczbę członków i skład osobowy komisji Rewizyjnej ; 
Grzegorz Płocha – Przewodniczący, Lesław Chojnowski -
Wiceprzewodniczący, Małgorzata Jaworowska Wiceprzewodnicząca, 
Wojciech Domański , Adam Kurpiewski , 
Dariusz Maciak ,Ryszard Sidorzak , Ewa śebrowska- Rosak  
 
 

21.  6/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania komisji 
BudŜetu i Finansów. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję BudŜetu i Finansów, w skład której weszli: Ewa 
śebrowska – Rosak – Przewodnicząca, Andrzej Kania – 
wiceprzewodniczący oraz członkowie Rafał Janusz Dymerski, 
Krzysztof Majkowski, Dariusz Maciak, Ryszard Zenon Sidorzak, 
Tadeusz Giers, Wiesła Cezary Szczubełek. 

22.  7/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Komisji 
Gospodarki Komunalnej i 
Infrastruktury Technicznej i 
Ochrony Środowiska. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Gospodarki Komunalnej , Infrastruktury 
Technicznej i Ochrony Środowiska, w skład której weszli: Ryszard 
Zenon Sidorzak – Przewodniczący Komisji, Krzysztof Majkowski – 
wiceprzewodniczący Komisji, oraz członkowie: Rafał Janusz 
dymerski, Ewa śebrowska – Rosak, Grzegorz Płocha, Lesław 
Chojnowski, Marek Włodzimierz Gogulski, Andrzej Kania. 

23.  8/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Komisji 
Promocji i Kultury. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Promocji i Kultury, w skład której weszli: Maria 
Rochowicz – Przewodnicząca Komisji, Krzysztof Adam Czartoryski – 
wiceprzewodniczący Komisji oraz członkowie Wojciech Zarzycki, 
Andrzej Kania, Ryszard Zenon Sidorzak, Sławomir Kot, Dariusz 
Artur Bralski. 

24.  9/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Komisji 
Rodziny, Zdrowia i Polityki 
Społecznej. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Rodziny, Zdrowia i Polityki Społecznej, w skład   
której weszli: Maria Rochowicz, Magdalena Jaworowska, Grzegorz 
Płocha, Irena Nosek, Adam Kurpiewski, Tadeusz Kaczyński, 
Sławomir Kot. 

25.  10/II/2006  
4 grudnia 2006r.  

W sprawie powołania Komisji 
Oświaty. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Oświaty, w skład której weszli: Wojciech 
Domański – Przewodniczący Komisji, Irena Nosek – 
Wiceprzewodnicząca Komisji, oraz członkowie: Ewa śebrowska – 
Rosak, Grzegorz Płocha, Lesław Chojnowski, Marek Włodzimierz 
Gogulski, Andrzej Kania, Adam Kurpiewski. 

26.  11/II/2006  
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Komisji 
Prawa i Współpracy z Samorządami 
Mieszkańców. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców 
w skład której weszli: Dariusz Maciak – Przewodniczący komisji, 
Magdalena Jaworowska – Wiceprzewodnicząca Komisji, oraz 
członkowie: Andrzej Kania, Wiesław Cezary Szczubełek, Dariusz 
Artur Bralski, Maria Rochowicz, Sławomir Kot. 
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27.  12/II/2006r. 
4 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Komisji 
Sportu i Turystyki. 

Kancelaria Rady Miasta Powołano Komisję Sportu i Turystyki w skład której weszli: Marek 
Włodzimierz Gogulski – Przewodniczacy Komisji, Dariusz Maciak – 
Wiceprzewodniczący Komisji, oraz członkowie: Wojciech Domański, 
Maria Rochowicz, Wojciech Zarzycki, Andrzej Kania, Adam 
Kurpiewski, Sławomir Kot.  

28.  13/III/2006  
12 grudnia 2006r.  

zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Uchwała określa zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz wysokość środków PFRON na ich realizację w 
Powiecie – Mieście Ostrołęce w 2006r.  

29.  14/III/2006  
12 grudnia 2006r. 

W sprawie upowaŜnienia 
Przewodniczącego Rady Miasta 
Ostrołęki do wykonywania 
czynności z zakresu prawa pracy w 
stosunku do Prezydenta Miasta 
Ostrołęki. 

Kancelaria Rady Miasta UpowaŜniono Przewodniczącego Rady Miasta do wykonywania 
czynności z zakresu prawa pracy wobec Prezydenta Miasta. 

30.  15/III/2006  
12 grudnia 2006r. 

Zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla 
Prezydenta Miasta Ostrołęki. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Rada Miasta na Sesji w dniu 12 grudnia ustaliła wynagrodzenie dla 
Prezydenta Miasta Ostrołęki. Zmiana polegała na skorygowaniu 
składnika wynagrodzenia , jakim jest wysługa lat.  

31.  16/III/2006  
12 grudnia 2006r.  

W sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 

Kancelaria Rady Miasta W skład Komisji Inwentaryzacyjnej weszli: Adam Kurpiewski – 
Przewodniczący Komisji, oraz członkowie Krzysztof Adam 
Czartoryski, Sławomir Kot, Ryszard Zenon Sidorzak, Wiesław Cezary 
Szczubełek.  

32.  17/III/2006  
12 grudnia 2006r. 

W sprawie wyboru 
Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

Kancelaria Rady Miasta  Grzegorz Płocha – Przewodniczący Komisji,  

33.  18/III/2006  
12 grudnia 2006r. 

W sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Komisji 
Rewizyjnej. 

Kancelaria Rady Miasta Wybrano wiceprzewodniczących komisji Rewizyjnej. Magdalena 
Jaworowska – Wiceprzewodnicząca Komisji, 

34.  19/IV/2006  
28 grudnia 2006r.  

W sprawie zmian w budŜecie miasta 
Ostrołęki na 2006 rok. 

Wydział Finansów, 
BudŜetu, Podatków i 

Opłat. 

Zmiany w budŜecie miasta zostały wprowadzone zgodnie z uchwałą.  

35.  20/IV/2006  
28 grudnia 2006r. 

W sprawie odwołania Sekretarza 
Miasta. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Z dniem 28 grudnia 2006r. odwołano ze stanowiska Sekretarza Miasta 
Pana Marka Ołdakowskiego. 

36.  21/IV/2006  
28 grudnia 2006r.  

W sprawie wygaśnięcia mandatu 
radnego Rady Miasta.  

Kancelaria Rady Miasta Wygasł mandat radnego Rady Miasta Pana Mariusza Prusaczyka. 
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37.  22/IV/2006  
28 grudnia 2006r. 

W sprawie powołania Sekretarza 
Miasta. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Rada Miasta na Sesji w dniu 28 grudnia powołano na stanowisko 
Sekretarza Miasta Pana Mariusza Prusaczyka. 

38.  23/IV/2006  
28 grudnia 2006r. 

W sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładów 
budŜetowych na 2007 rok. 

Wydział Finansów, 
BudŜetu, Podatków i 

Opłat. 

Ustalono stawki dotacji przedmiotowych dla zakładów budŜetowych 
na 2007 rok.  

39.  24/IV/2006  
28 grudnia 2006r.  

Zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia „Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki 
na lata 2006-2010”. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Uchwała zawiera zestawienie zadań przewidzianych na lata 2007-
2011. Uchwała została zamieszczona w BIP oraz przekazano do RIO 
w Ostrołęce. 
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11.  Rada Osiedla 
„Parkowe” 
2.10.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się o ujęcie w 
budŜecie Miasta na 2007 rok 
doposaŜenie placu zabaw dla 
najmłodszych. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Piaskownica zostanie ogrodzona. Na wiosnę 2007r. zostaną zakupione nowe 
urządzenia do zabaw dla najmłodszych dzieci.  

12.  Rada Osiedla 
„Parkowe” 
2.10.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się o pilną 
wymianę uszkodzonych nawierzchni 
chodników  w ramach bieŜącego 
utrzymania dróg na ul. Gocłowskiego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Na odcinku ulicy Gocłowskiego po stronie prawej od ulicy Piłsudskiego w 
stronę ulicy Psarskiego ze względu na zły stan techniczny nawierzchni chodnika, 
w styczniu 2007 r. została wykonana przebudowa nawierzchni w ramach 
bieŜącego utrzymania dróg na terenie miasta. 

13.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜenie nowej nawierzchni na 
chodnik od biedronki do ul. Kubusia 
Puchatka  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

14.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜenie nowego dywaniku 
asfaltowego na całej ul. Kubusia 
Puchatka. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

15.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜenie nowego dywanika 
asfaltowego na całej ul. Baśniowej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

16.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜenie nowego dywanika 
asfaltowego na całej długości ulicy 
Dzieci Polskich. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie kapitalnego remontu nawierzchni jezdni w ulicy: Kubusia Puchatka, 
Baśniowej i Dzieci Polskich wymaga opracowania dokumentacji wykonawczej 
po uprzednim dokonaniu przeglądu istniejących urządzeń podziemnych. Zadania 
te będą sukcesywnie proponowane do ujęcia w planach budŜetu na przyszły rok  
i następne lata.  
Natomiast remont nawierzchni odcinka chodnika w ulicy Dzieci Polskich będzie 
proponowana do realizacji  w roku 2007.  
Z uwagi na ograniczone środki finansowe i duŜe potrzeby bieŜących remontów 
nawierzchni chodników w roku bieŜącym nie został ujęty do realizacji remont 
chodnika na dalszym odcinku ulicy Dzieci Polskich do sklepu „Biedronka” i 
rozpoczęty w roku ubiegłym w ulicy Kubusia Puchatka.  
Jak równieŜ ze względu na liczne podjęte roboty drogowe i małe moce 
wykonawcze remont nawierzchni chodnika w ulicy Dzieci Polskich zgodnie z 
informacją przesłaną pismem z dnia 25.08.2005r. w ulicy Dzieci Polskich nie 
został wykonany przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia w Ostrołęce.  
Obecnie Zakład między innymi równieŜ na osiedlu „Dzieci Polskich” wykonuje 
nawierzchnię placu wokół pomnika przy ul. Gen. Józefa Hallera.  

17.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜenie nowej nawierzchni na 
chodniku przy ul. Hallera od parkingu 
do skrzyŜowania z ul. Witosa. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Sprawa zostanie rozpatrzona przy opracowywaniu nowego planu robót na sezon 
2007. W ramach bieŜącego utrzymania. 

18.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

Remont chodnika wzdłuŜ ulicy Witosa 
na całej długości ulicy. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Obecnie jest opracowywana dokumentacja na przebudowe ulicy Witosa. 
Budowa nowych ciągów pieszo – jezdnych nastąpi przy realizacji przebudowy 
całej ulicy , natomiast ewentualne odkształcenia, dziury będą likwidowane w 
ramach bieŜącego utrzymania. 

19.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

20.11.2006r. 

PołoŜyć nowa nawierzchnię chodnika 
na odcinku od ulicy Syreny do ulicy 11 
Listopada. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Teren przebudowy ciągu pieszo – jezdnego przed prywatnymi pawilonami 
handlowymi w ulicy Hallera jest prowadzony od kilku lat. Brak pełnej 
inicjatywy właścicieli pawilonów, do uczestniczenia w realizacji tej inwestycji 
Miasto posiada opracowana dokumentację techniczną.  
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20.  Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich”  

7.12.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
ujęcie w budŜecie na 2007r. środków na 
ogrodzenie piaskownicy na terenie 
osiedla.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Pismem Nr GKOŚ 0562-10/06 udzielono odpowiedzi, Ŝe ogrodzenie 
piaskownicy będzie wykonane wiosną 2007 roku. 

21.  Rada Osiedla 
„Witosa” 

20.12.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie chodnika w ulicy Targowej 
od strony domków jednorodzinnych.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie chodnika moŜe nastąpić przy przebudowie ulicy Targowej. Obecnie 
wykonana jest kanalizacja deszczowa. 

22.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
poprawienie nawierzchni następujących 
ulic: Berlinga, Kleeberga, 
Madalińskiego, Sucharskiego, 
Sikorskiego, Kwiatowej (wymiana 
zuŜytej kostki). 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W planie wydatków na rok 2007 ujęta została ulica Gen. Zygmunta Berlinga. 
Opracowany zostanie projekt wykonawczy remontu nawierzchni ulicy. 

23.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zakończenie budowy chodnika przy ul. 
Kwiatowej, naprawa chodnika wzdłuŜ 
ulicy Sikorskiego po stronie numerów 
parzystych. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Remont chodnika wzdłuŜ ulicy Gen. Władysława Sikorskiego po stronie prawej 
(wzdłuŜ budynków parzystych) będzie rozpatrzony przy sporządzaniu zadań do 
realizacji w ramach bieŜącego utrzymania na sezon 2007r. 

24.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wybudowanie ulicy Liliowej co 
umoŜliwiłoby połączenie ulicy 
Kwiatowej z ulica Ostrowską. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

BudŜet Miasta Ostrołęki na rok 2007 nie przewiduje wykonania tej ulicy z 
powodu ograniczonych moŜliwości finansowych Miasta. 
Propozycja budowy ulicy Liliowej zostanie przedstawiona do rozpatrzenia przy 
aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2007-2011. 

25.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie prawidłowo przejścia dla 
pieszych przy ulicy Aleja Jana Pawła II 
na wysokości bloku 119. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie prawidłowo przejścia dla pieszych przy ulicy aleja Jana Pawła II, 
wymaga budowy odcinka chodnika na połączeniu istniejących . Wniosek 
zostanie rozpatrzony przy sporządzaniu zadań do realizacji w ramach bieŜącego 
utrzymania na sezon 2007. 

26.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wybudowanie sceny na osiedlu 
„centrum” zgodnie z projektem 
budowlanym, na który przeznaczyła 
środki SM Centrum. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

BudŜet inwestycji miejskich w 2007 r. nie przewiduje wykonania sceny na 
gruntach SM „ Centrum „ 

27.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie ogrodzenia boiska od strony 
parkingu przy blokach  ul. Berlinga 6 
i  8. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W środkach finansowych bieŜącego utrzymania dróg i realizacji inwestycji 
miejskich nie przewidziana jest budowa ogrodzenia boiska od strony Berlinga. 
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28.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wyznaczenie dodatkowych miejsc 
parkingowych przy ul. Hubalczyków, 
Madalińskiego i Sikorskiego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Dnia 11 stycznia 2007r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Między innymi została przedstawiona 
sprawa wyznaczenia dodatkowych miejsc parkingowych przy ulicy 
Hubalczyków, Madalińskiego i Sikorskiego. Komisji pozytywnie zaopiniowała 
ww. wniosek. 

29.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
dokończenie organizacji stref 
ograniczonej prędkości na całym 
osiedlu „Centrum”, oraz wyznaczyć 
miejsca parkowania. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Dokończenie organizacji stref ograniczonej prędkości na całym osiedlu Centrum 
poprzez doznakowanie ulicy Sikorskiego i Ks. Pędzicha odbyło się dnia  
15 stycznia 2007r.  Doznakowanie zrealizowano. 

30.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zakończenie budowy parkanu wzdłuŜ 
chodnika przy szkole nr 10 przy u. 
Berlinga. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wygrodzenie brakującego odcinka wzdłuŜ ogrodzenia terenu szkoły w ulicy 
Berlinga będzie rozpatrywany przy opracowywaniu zadań z inŜynierii ruchu do 
wykonania w sezonie 2007r. 

31.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

23.11.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
budowę ulicy Nasturcjowej i Palmowej 
w ramach inwestycji wspólnej z 
mieszkańcami tych ulic.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Mieszkańcy złoŜyli wniosek dnia 22 maja 2006 roku na opracowanie 
dokumentacji budowlanej i na budowę nawierzchni ciągu pieszo – jezdnego z 
odwodnieniem i oświetleniem ulicznym. 
Wniosek ten będzie rozpatrywany przy podziale środków finansowych na 
realizację inwestycji wspólnych na rok 2007r. Planowany termin marzec – 
kwiecień. 

32.  Rada Osiedla 
„Centrum”  

04.12.2006r. 

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zwiększenie środków pienięŜnych 
przydzielanych z budŜetu miasta. 
Środki, które otrzymujemy są bardzo 
skromne w stosunku do ilości osób 
zamieszkałych na tym osiedlu. 
Proponujemy przydzielanie środków na 
kaŜda radę proporcjonalnie do ilości 
mieszkających tam osób. Osiedle 
„Centrum” naleŜy do największych 
osiedli biorąc pod uwagę ilość ludności, 
z tego względu są większe potrzeby, 
które moŜemy realizować dla 
mieszkańców zgodnie ze statutem rady 
osiedla.  

Kancelaria Rady 
Miasta 

Według zapewnień radnego Dariusza Maciaka Przewodniczącego Komisji 
Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców po zasięgnięciu opinii 
Wydziału Spraw Obywatelskich Komisja opracuje projekt uchwały 
uwzględniający ten wniosek. 

 



Opiniuję pozytywnie:

.................................

URZĄD  MIASTA 
OSTROŁĘKI

BIURO KONTROLI I SKARG

********************************************************************************************************

I N F O R M A C J A

o realizacji wniosków Przewodniczących Samorządów Osiedlowych Ostrołęki
zgłoszonych w okresie IV kwartału 2006r.

********************************************************************************************************
Ostrołęka luty 2007r.
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Lp. Numer protokołu 
– pisma i data.

Samorządy Osiedlowe.
Treść wniosku.

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację 

Sposób realizacji

1 2 3 4 5
1. Rada Osiedla 

„Łazek”
07.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wyremontowanie i przeniesienie 
zabawek dla dzieci i urządzeń 
sportowych stojących na placu przy ul. 
Słonecznej. Dysponujemy dwoma 
placami, na które należałoby przenieść 
ww. zabawki i urządzenia na place przy 
ulicy Padlewskiego oraz na ulice 
Fortową.

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska

Zabawki zostaną wymontowane i przeniesione zgodnie z wnioskiem na inne 
place, znajdujące się na tym osiedlu . Prace te wykona Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia.

2. Rada Osiedla 
„Łazek”

07.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
postawienie nowych tablic 
ogłoszeniowych na naszym osiedlu w 
ilości 4 sztuk. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska

Osiedle Łazek poza słupami ogłoszeniowymi ma 4 tablice, które w miarę potrzeb 
są odnawiane. Ostatnio odnowione zostały w miesiącu wrześniu 2006 roku, 
natomiast oczyszczanie ich z plakatów wyborczych należy do Komitetów 
Wyborczych. Miasto w okresie wiosennym dokona ich ewentualnego remontu i 
postawi jedną tablicę ogłoszeniową zgodnie z sugestią Pana Przewodniczącego 
przy blokach socjalnych na ul. Padlewskiego.

3. Rada Osiedla 
„Łazek”

07.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
ograniczenie prędkości na ulicy Pamięci 
Narodowej do 20 km/ h . Ulica ta jest 
wąska i bardzo nierówna, samochody 
jeżdżące z większą prędkością stwarzają 
zagrożenie dla pieszych i rowerzystów. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W dniu 7 grudnia 2006r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Komisja pozytywnie zaopiniowała  
wniosek. Przy ul. Pamięci Narodowej zostanie ustawiony znak „B-33” 
(ograniczenie prędkości do 20 km/h).  

4. Rada Osiedla 
„Łazek”

07.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
oczyszczenie przepustów pod 
chodnikami przy Fortach Bema. 
Przepusty obecnie są zanieczyszczone 
liśćmi i nie spełniają swojej roli. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska

Przepusty zostały oczyszczone przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia w dniu 8.12.2006r. 

5. Rada Osiedla 
„Leśne”

2.10.2006r. 

Rada Osiedla „Leśne” zwraca się o 
zakup drzewek do posadzenia na ulicę
Ogródkową. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska

Drzewka zostały zakupione i posadzone.
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6. Rada Osiedla 
„Wojciechowice”

20.11.2006r.

Rada Osiedla wnioskuje, aby znaki 
drogowe (pylony) umieszczone na 
środku jezdni zostały podświetlone. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W dniu 7 grudnia 2006 roku odbyła się Komisja ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Komisja proponuje zainstalowanie na 
drodze krajowej nr 61 i ulicy Łomżyńskiej jednego pylonu, ulica I Armii Wojska 
Polskiego zjazd do STORA  ENSO – dwóch pylonów, zjazd do FIATA –
jednego pylonu od strony centrum miasta – jako słupki przeszkodowe aktywne 
„U-5c” ze znakiem aktywnym „C-9” i aktywnymi znakami „A-30” z tabliczka 
typu „T-18”. Ze względu na cenę aktywnych znaków, przygotowanych będzie 
przetarg nieograniczony. Przewidywany termin montażu znaków koniec lutego 
2007r.

7. Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

20.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zainstalowanie sygnalizacji świetlnej 
przy przejściu dla pieszych na 
obwodnicy przy ul. Ks. Pęksy obok 
skrzyżowania przy firmie „Ytong” 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W dniu 7 grudnia 2006r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Komisja proponuje, aby oznakować do 
przejście znakami „D-6” z folii III generacji odblaskowości o kolorze 
seledynowym oraz znakami „A-17” (dzieci) Na ww. przejściu po dokonaniu 
analizy będzie prowadzony monitoring do końca marca 2007 roku, który 
pozwoli rozważyć dalsze kroki zwiększające bezpieczeństwo ruchu pieszych.

8. Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

20.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
naprawienie (uzupełnienie dziur) na 
ulicy Wspólnej od Bielik Makarowej do 
Kołobrzeskiej oraz dojazd od ulicy 
Wspólnej do nowej obwodnicy, gdyż 
obecnie dojazd ten jest nie 
wyprofilowany i niebezpieczny (z 
dwoma krzakami na środku) a staje się 
coraz częstszym dojazdem do nowej 
obwodnicy. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W ramach bieżącego utrzymania dróg o nawierzchni gruntowo – żwirowych na 
odcinku ulicy Wspólnej od ulicy Kołobrzeskiej, istniejące dziury zostały 
wyremontowane poprzez uzupełnienie destruktem i żwirem, natomiast dalszy 
odcinek ulicy został wyprofilowany, a na dojeździe do obwodnicy wykonana 
nawierzchnia ze żwiru. Prace utrzymania nawierzchni w ulicy Wspólnej będą 
prowadzone w miarę potrzeb. 

9. Rada Osiedla 
„Parkowe”
2.10.2006r.

Rada Osiedla zwraca się o ujęcie w 
budżecie Miasta na 2007 rok 
modernizację oświetlenia w parku 
miejskim w bocznych alejkach.

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska

Sprawa częściowej modernizacji oświetlenia w parku miejskim została już 
rozpoczęta. W miesiącu październiku br. zostało postawionych 5 nowych słupów 
oświetleniowych w miejscu brakujących, uzgodnionych z Panem 
Przewodniczącym. W 2007 roku w projekcie budżetu zaplanowano środki na 
wymianę kolejnych 20 sztuk słupów w miejsce skorodowanych. Prace te będą 
realizowane przez Rejon energetyczny, w ramach umowy na konserwację 
oświetlenia ulicznego przy zakupie materiałów przez Miasto. 

10. Rada Osiedla 
„Parkowe”
2.10.2006r.

Rada Osiedla zwraca się o ujęcie w 
budżecie Miasta na 2007 rok 
modernizację fontanny wraz z wymianą 
nawierzchni wokół fontanny i 
przyległych alejkach oraz ustawienie 
nowych ławek.

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska

Nawierzchnia wokół fontanny zostanie wymieniona, natomiast wymiana 
fontanny nie jest w najbliższym czasie planowana. Efektowna, trwała i dobrze 
zabezpieczona przed wandalami fontanna wiąże się z wydatkiem rzędu 
ok. 100 000 zł. 
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11. Rada Osiedla 
„Parkowe”
2.10.2006r.

Rada Osiedla zwraca się o ujęcie w 
budżecie Miasta na 2007 rok 
doposażenie placu zabaw dla 
najmłodszych.

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska

Piaskownica zostanie ogrodzona. Na wiosnę 2007r. zostaną zakupione nowe 
urządzenia do zabaw dla najmłodszych dzieci. 

12. Rada Osiedla 
„Parkowe”
2.10.2006r.

Rada Osiedla zwraca się o pilną 
wymianę uszkodzonych nawierzchni 
chodników  w ramach bieżącego 
utrzymania dróg na ul. Gocłowskiego.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Na odcinku ulicy Gocłowskiego po stronie prawej od ulicy Piłsudskiego w 
stronę ulicy Psarskiego ze względu na zły stan techniczny nawierzchni chodnika, 
w styczniu 2007 r. została wykonana przebudowa nawierzchni w ramach 
bieżącego utrzymania dróg na terenie miasta.

13. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położenie nowej nawierzchni na 
chodnik od biedronki do ul. Kubusia 
Puchatka 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

14. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położenie nowego dywaniku 
asfaltowego na całej ul. Kubusia 
Puchatka.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

15. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położenie nowego dywanika 
asfaltowego na całej ul. Baśniowej.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

16. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położenie nowego dywanika 
asfaltowego na całej długości ulicy 
Dzieci Polskich.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Wykonanie kapitalnego remontu nawierzchni jezdni w ulicy: Kubusia Puchatka, 
Baśniowej i Dzieci Polskich wymaga opracowania dokumentacji wykonawczej 
po uprzednim dokonaniu przeglądu istniejących urządzeń podziemnych. Zadania 
te będą sukcesywnie proponowane do ujęcia w planach budżetu na przyszły rok 
i następne lata. 
Natomiast remont nawierzchni odcinka chodnika w ulicy Dzieci Polskich będzie 
proponowana do realizacji  w roku 2007. 
Z uwagi na ograniczone środki finansowe i duże potrzeby bieżących remontów 
nawierzchni chodników w roku bieżącym nie został ujęty do realizacji remont 
chodnika na dalszym odcinku ulicy Dzieci Polskich do sklepu „Biedronka” i 
rozpoczęty w roku ubiegłym w ulicy Kubusia Puchatka. 
Jak również ze względu na liczne podjęte roboty drogowe i małe moce 
wykonawcze remont nawierzchni chodnika w ulicy Dzieci Polskich zgodnie z 
informacją przesłaną pismem z dnia 25.08.2005r. w ulicy Dzieci Polskich nie 
został wykonany przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia w Ostrołęce. 
Obecnie Zakład między innymi również na osiedlu „Dzieci Polskich” wykonuje 
nawierzchnię placu wokół pomnika przy ul. Gen. Józefa �allera. 

17. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położenie nowej nawierzchni na 
chodniku przy ul. Hallera od parkingu 
do skrzyżowania z ul. Witosa.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Sprawa zostanie rozpatrzona przy opracowywaniu nowego planu robót na sezon 
2007. W ramach bieżącego utrzymania.

18. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Remont chodnika wzdłuż ulicy Witosa 
na całej długości ulicy.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Obecnie jest opracowywana dokumentacja na przebudowe ulicy Witosa. 
Budowa nowych ciągów pieszo – jezdnych nastąpi przy realizacji przebudowy 
całej ulicy , natomiast ewentualne odkształcenia, dziury będą likwidowane w 
ramach bieżącego utrzymania.

19. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

20.11.2006r.

Położyć nowa nawierzchnię chodnika 
na odcinku od ulicy Syreny do ulicy 11 
Listopada.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Teren przebudowy ciągu pieszo – jezdnego przed prywatnymi pawilonami 
handlowymi w ulicy �allera jest prowadzony od kilku lat. Brak pełnej 
inicjatywy właścicieli pawilonów, do uczestniczenia w realizacji tej inwestycji 
Miasto posiada opracowana dokumentację techniczną. 
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20. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

7.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
ujęcie w budżecie na 2007r. środków na 
ogrodzenie piaskownicy na terenie 
osiedla. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska

Pismem Nr GKOŚ 0562-10/06 udzielono odpowiedzi, że ogrodzenie 
piaskownicy będzie wykonane wiosną 2007 roku.

21. Rada Osiedla 
„Witosa”

20.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
wykonanie chodnika w ulicy Targowej 
od strony domków jednorodzinnych. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Wykonanie chodnika może nastąpić przy przebudowie ulicy Targowej. Obecnie 
wykonana jest kanalizacja deszczowa.

22. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
poprawienie nawierzchni następujących 
ulic: Berlinga, Kleeberga, 
Madalińskiego, Sucharskiego, 
Sikorskiego, Kwiatowej (wymiana 
zużytej kostki).

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W planie wydatków na rok 2007 ujęta została ulica Gen. Zygmunta Berlinga. 
Opracowany zostanie projekt wykonawczy remontu nawierzchni ulicy.

23. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
zakończenie budowy chodnika przy ul. 
Kwiatowej, naprawa chodnika wzdłuż 
ulicy Sikorskiego po stronie numerów 
parzystych.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Remont chodnika wzdłuż ulicy Gen. Władysława Sikorskiego po stronie prawej 
(wzdłuż budynków parzystych) będzie rozpatrzony przy sporządzaniu zadań do 
realizacji w ramach bieżącego utrzymania na sezon 2007r.

24. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
wybudowanie ulicy Liliowej co 
umożliwiłoby połączenie ulicy 
Kwiatowej z ulica Ostrowską.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Budżet Miasta Ostrołęki na rok 2007 nie przewiduje wykonania tej ulicy z 
powodu ograniczonych możliwości finansowych Miasta.
Propozycja budowy ulicy Liliowej zostanie przedstawiona do rozpatrzenia przy 
aktualizacji Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2007-2011.

25. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
wykonanie prawidłowo przejścia dla 
pieszych przy ulicy Aleja Jana Pawła II 
na wysokości bloku 119.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Wykonanie prawidłowo przejścia dla pieszych przy ulicy aleja Jana Pawła II, 
wymaga budowy odcinka chodnika na połączeniu istniejących . Wniosek 
zostanie rozpatrzony przy sporządzaniu zadań do realizacji w ramach bieżącego 
utrzymania na sezon 2007.

26. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
wybudowanie sceny na osiedlu 
„centrum” zgodnie z projektem 
budowlanym, na który przeznaczyła 
środki SM Centrum.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Budżet inwestycji miejskich w 2007 r. nie przewiduje wykonania sceny na
gruntach SM „ Centrum „

27. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
wykonanie ogrodzenia boiska od strony 
parkingu przy blokach  ul. Berlinga 6
i  8.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

W środkach finansowych bieżącego utrzymania dróg i realizacji inwestycji
miejskich nie przewidziana jest budowa ogrodzenia boiska od strony Berlinga.
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28. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
wyznaczenie dodatkowych miejsc 
parkingowych przy ul. Hubalczyków, 
Madalińskiego i Sikorskiego.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Dnia 11 stycznia 2007r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Między innymi została przedstawiona 
sprawa wyznaczenia dodatkowych miejsc parkingowych przy ulicy 
�ubalczyków, Madalińskiego i Sikorskiego. Komisji pozytywnie zaopiniowała 
ww. wniosek.

29. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
dokończenie organizacji stref 
ograniczonej prędkości na całym 
osiedlu „Centrum”, oraz wyznaczyć 
miejsca parkowania.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Dokończenie organizacji stref ograniczonej prędkości na całym osiedlu Centrum 
poprzez doznakowanie ulicy Sikorskiego i Ks. Pędzicha odbyło się dnia 
15 stycznia 2007r.  Doznakowanie zrealizowano.

30. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zakończenie budowy parkanu wzdłuż 
chodnika przy szkole nr 10 przy u. 
Berlinga.

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Wygrodzenie brakującego odcinka wzdłuż ogrodzenia terenu szkoły w ulicy 
Berlinga będzie rozpatrywany przy opracowywaniu zadań z inżynierii ruchu do 
wykonania w sezonie 2007r.

31. Rada Osiedla 
„Centrum” 

23.11.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o
budowę ulicy Nasturcjowej i Palmowej 
w ramach inwestycji wspólnej z 
mieszkańcami tych ulic. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg

Mieszkańcy złożyli wniosek dnia 22 maja 2006 roku na opracowanie 
dokumentacji budowlanej i na budowę nawierzchni ciągu pieszo – jezdnego z 
odwodnieniem i oświetleniem ulicznym.
Wniosek ten będzie rozpatrywany przy podziale środków finansowych na 
realizację inwestycji wspólnych na rok 2007r. Planowany termin marzec –
kwiecień.

32. Rada Osiedla 
„Centrum” 

04.12.2006r.

Rada Osiedla zwraca się z prośbą o 
zwiększenie środków pieniężnych 
przydzielanych z budżetu miasta. 
Środki, które otrzymujemy są bardzo 
skromne w stosunku do ilości osób 
zamieszkałych na tym osiedlu. 
Proponujemy przydzielanie środków na 
każda radę proporcjonalnie do ilości 
mieszkających tam osób. Osiedle 
„Centrum” należy do największych 
osiedli biorąc pod uwagę ilość ludności, 
z tego względu są większe potrzeby, 
które możemy realizować dla 
mieszkańców zgodnie ze statutem rady 
osiedla. 

Kancelaria Rady 
Miasta

Według zapewnień radnego Dariusza Maciaka Przewodniczącego Komisji 
Prawa i Współpracy z Samorządami Mieszkańców po zasięgnięciu opinii 
Wydziału Spraw Obywatelskich Komisja opracuje projekt uchwały 
uwzględniający ten wniosek.




